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A: Hello Mr Lawson. It's a pleasure to see you again. You seem to be in here all the time at the moment! What can I do for you today?
您好，Lawson先生。很高兴再次见到您。最近好像经常在这里看见您。我今天有什么可以帮您的?

B: I've prepared some L/C documents, all in accordance with the conditions. There shouldn't be any problems; I've done about a million of these things recently.

我已经完全按照信用证条件准备好了单据。应该没有问题，我最近大概做了成千上万次啦。

A: You're right, no problems. You are becoming quite the expert, Mr Lawson. If any problem does turn up, which I'm sure it won't, I'll give you a call.

您说得对，没有问题。您真的快成专家了，Lawson先生。如果出现任何问题，我会给您打电话，当然，我敢肯定没事儿。

B: Thanks very much. I'm sure I'll be back, so see you again soon. Bye!

非常感谢。我肯定还会回来的，那就以后再见啦。再见!
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